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301 【我有一詩歌我愛唱】 

Listen to Midi 

 

(一) 我有一詩歌我愛唱，自從 我被贖回，唱我救贖主，救主 ，王，自從我被贖回。

自從我被贖回，自從我被贖回，我要靠主名誇耀；自從我被贖回，我要靠救主的名誇耀。 

 

(二) 我有一基督能滿足，自從 我被贖回，行祂旨意是我所慕 ，自從我被贖回。自從

我被贖回，自從我被贖回，我要靠主名誇耀；自從我被贖回，我要靠救主的名誇耀。 

 

(三) 我有一中保神前立，自從 我被贖回，消除一切憂懼、疑 慮，自從我被贖回。自

從我被贖回，自從我被贖回，我要靠主名誇耀；自從我被贖回，我要靠救主的名誇耀。 

 

(四) 我有一喜樂說不出，自從 我被贖回，都因我的義－我的 主，自從我被贖回。自

從我被贖回，自從我被贖回，我要靠主名誇耀；自從我被贖回，我要靠救主的名誇耀。 

 

(五) 我有一位神我所屬，自從 我被贖回，我要與祂永遠同住 ，自從我被贖回。自從

我被贖回，自從我被贖回，我要靠主名誇耀；自從我被贖回，我要靠救主的名誇耀。 

 

 

(1) I have a song I love to sing, since I have been redeemed, of my Redeemer, Savior, King-since I have been redeemed. 

since I have been redeemed, since I have been redeemed, I will glory in His name; since I have been redeemed, I will 

glory in the Savior's name. 

 

(2) I have a Christ that satisfies, since I have been redeemed, to do His will my highest prize-since I have been redeemed. 
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Since I have been redeemed, since I have been redeemed, I will glory in His name; since I have been redeemed, I will 

glory in the Savior's name. 

 

(3) I have a witness bright and clear, since I have been redeemed, dispelling every doubt and fear- since I have been 

redeemed. Since I have been redeemed, since I have been redeemed, I will glory in His name; since I have been 

redeemed, I will glory in the Savior's name. 

 

(4) I have a joy I can't express, since I have been redeemed, all through the Lord, my righteousness-since I have been 

redeemed. Since I have been redeemed, since I have been redeemed, I will glory in His name; since I have been 

redeemed, I will glory in the Savior's name. 

 

(5) I have a God who is for me, since I have been redeemed, with whom I'll dwell eternally-since I have been redeemed. 

Since I have been redeemed, since I have been redeemed, I will glory in His name; since I have been redeemed, I will 

glory in the Savior's name. 
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